
 
 
  
 

 
MARIESTAD 

 
Orgnr 866001-0813 
Styrelsemöte  Protokoll  
   
Datum och tid 2022–09-26 
Plats  Nygatan 17 
Närvarande  Hans-Bertil Fransson 
  Björn Ahlberg 

Ewa Colliander 
  John-Gunnar Nilsson  
  Anne-Catrine Persson 
  Ann-Brith Gustafsson  
  Birgitta Ribbstedt 
   
 
 § 1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av ordföranden Hans-Bertil Fransson. 
 

§ 2. Föredragningslista 
Den föreslagna föredragningslistan godkändes. 
 

§ 3. Protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkändes.  
 

§ 4. Ekonomi 
Föreningens ekonomi är god. Kassören Ann-Brith Gustafsson rapporterade om 
kommande ansökningar till John Hedins stiftelse samt om hyresbidrag till 
kommunen. Föreningens fonder har gått ner 30 000 kronor sedan förlidna mars 
månad. 

 
§ 5.  Rapporter  

Inget att rapportera. 
 

§ 6.                Inbjudningar 
-SPF Skaraborgsdistriktet: veteranvetartävling säsongen 2022 - 23, skickat till 
de ansvariga. 
-Inbjudan till nya ledamöter genom distriktets försorg. 



-Inbjudan har också kommit från distriktet om att utveckla din förening – 
studieförbundets kurser. 

 -SPF: rekryteringstips, webbinarium samt värvningstävling 
 
§ 7. Medlemsfrågor 

Ewa Collinder rapporterade att föreningen idag består av 839 medlemmar. 
Medlemsmöte för nya medlemmar sker den 25 oktober mellan klockan 10,00 
och 12,00 i Vuxenskolans lokaler på Nygatan. Styrelsen samlas klockan 09,00. 
 

§ 8. Seniormässan 
Ewa Colliander redogjorde för seniormässans ekonomi som slutade på ungefär 
plus minus noll. Hans- Bertil Fransson efterfrågade en kontaktperson från 
kommunens sida och påpekade att frågan var viktig inför fortsatt samarbete med 
Seniormässan. Ewa Colliander påpekade också vikten av bättre kommunikation 
med de andra pensionärsföreningarna i kommunen inte minst när det gäller 
fördelning av arbetsuppgifter. 
 

§ 9. KPR 
Ewa Colliander redovisade KPR s ärendelista för den femte oktober:  
-Presentation av nya förvaltningscheferna och folkhälsostrateg. 
-Äldre- och trygghetsboende – vad har hänt sedan sist. 
-Tandvård för de som bor hemma och har hemsjukvård vem ansvarar för dem. 
-Diskussionspunkt om mat på äldreboende-tillagning och leverans. 
-Tillgänglighetsanpassning av affärer i K-märkta byggnader. 
-Kön till särskilt boende samt diskussion om dagsläget. 
-Träffpunkt Sonja -hur kan vi utveckla. 
-Hur informeras allmänheten vid exempelvis dåligt dricksvatten. 
-Hur bevakas frågorna kring sjukhuset i Mariestad av kommunen. 
  

§ 10.  Utvecklingen av Hemsidan-Facebook-SPF- appen-Medlemsinformation 
Bengt Johansson redogjorde för hemsidans utveckling och att arbetet går framåt 
i hemsidegruppen. 
 

§ 11. Övriga frågor 
Ewa Colliander annonserade en ny referent: Christina Widepalm.  
Ewa Colliander hör sig för om den kommande distriktsstämman nästa år som vi 
är ansvariga för. 
 

§ 12. Nästa styrelsemöte: 
 Måndagen den 31 oktober. Göran Bjursten ansvarar för kaffet. 
 



§ 13. Avslutning 
Hans-Bertil Fransson avslutade mötet och tackade Björn för kaffe och god kaka. 

 
  
 Vid protokollet  Justeras 
  
 
 Birgitta Ribbstedt  Hans-Bertil Fransson  
 Sekreterare   Ordförande 


